

# 浪琴表香港短途錦標（國際一級賽）

世界短途挑戰賽尾站

**\$18,500,000**

**1200 米**

日期	二〇一四年十二月十四日（星期日）		
馬場	沙田－草地		
參賽資格	三歲及以上馬匹		
獎金	總獎金 \$18,500,000 第一名 \$10,545,000 第二名 \$4,070,000	第三名 \$1,850,000 第四名 \$1,054,500	第五名 \$610,500 第六名 \$370,000
世界短途挑戰賽特別獎金	一百萬美元獎金(馬主佔 75%，練馬師佔 25%)。馬匹必須在 2014 年度挑戰賽中，在三個國家勝出最少三場國際一級賽。		
配磅	<u>年齡/性別</u> 四歲及以上 - 雄馬及閹馬 四歲及以上 - 雌馬 三歲 - 雄馬及閹馬 三歲 - 雌馬 自由身騎師及見習騎師將不獲減磅。	<u>北半球出生馬匹</u> 126 磅 122 磅 126 磅 122 磅	<u>南半球出生馬匹</u> 126 磅 122 磅 117 磅 113 磅
甄選	<ol style="list-style-type: none"><li>1. 評磅及賽事策劃部主管將就各報名參賽馬匹評分。</li><li>2. 此等評分將作為甄選程序的基礎，甄選小組亦會考慮所有有關因素。</li><li>3. 此賽事只限十四匹馬出賽。</li><li>4. 香港賽馬會保留權利，可經慎重考慮任何報名馬匹的整體表現水準，及其在所報名賽事能否有恰當表現後，全權決定獲選馬匹數目。即使獲選馬匹數目不足十四匹，任何香港或海外參賽馬匹並不可必定獲選出賽。</li><li>5. 甄選小組可全權酌情決定獲選馬匹名單，其決定將為最終的決定。</li><li>6. 於獲選馬匹名單正式公佈後，獲選馬匹不得改跑其他賽事。</li><li>7. 甄選小組將會考慮馬匹截至二〇一四年十一月二十四日之賽績。</li></ol>		

## 重要日期及費用

截止報名（免費）	- 二〇一四年十月二十七日	星期一	香港時間下午六時正
補充報名截止（HK\$185,000）	- 二〇一四年十一月二十四日	星期一	香港時間下午六時正
公佈獲選參賽馬匹名單	- 二〇一四年十一月二十六日	星期三	
宣佈出賽（HK\$185,000）	- 二〇一四年十二月十一日	星期四	香港時間上午八時正
排位抽籤	- 二〇一四年十二月十一日	星期四	

**LONGINES HONG KONG SPRINT (G1)**  
**Final Leg of the Global Sprint Challenge**  
**\$18,500,000**  
**1200 Metres**

Date	Sunday, 14 December 2014		
Racecourse	Sha Tin – Turf		
Qualification	3yo and upwards		
Prize Money	Total \$18,500,000		
	1st \$10,545,000	3rd \$1,850,000	5th \$610,500
	2nd \$4,070,000	4th \$1,054,500	6th \$370,000
Global Sprint Challenge Bonus	US\$1 million (Owners 75% and trainer 25%). To claim the bonus a horse must win a minimum of three 2014 GSC Group 1 races across three different countries.		
Weights	<u>AGE/SEX</u>	<u>NH BRED</u>	<u>SH BRED</u>
	4yo and up – males	126 lb	126 lb
	4yo and up – females	122 lb	122 lb
	3yo – males	126 lb	117 lb
	3yo – females	122 lb	113 lb
	No freelance or apprentice jockey allowance may be claimed.		
Selection	<ol style="list-style-type: none"> <li>The Head of Handicapping and Race Planning will assign a rating to each horse that has been nominated or supplemented.</li> <li>These ratings will form the basis for the selection procedure, although the Selection Panel will consider all relevant factors.</li> <li>The race is limited to 14 starters.</li> <li>The HKJC reserves the right, and has the sole authority to decide on the number of runners in the race, after careful consideration of any entry's overall standing and potential to perform adequately in the race. Consequently, no entry, whether local or international, is guaranteed selection even if fewer than the maximum 14 starters are selected.</li> <li>The Selection Panel has the sole authority and discretion in determining the line-up of the race and the decision of the Selection Panel shall be final.</li> <li>The option to transfer to another race is not available after the selections are officially announced.</li> <li>Performances up to 24 November 2014 will be taken into consideration.</li> </ol>		

**Critical Dates & Fees**

Free Entries close	-	6 pm HK time	Monday	27 October 2014
Supplementary Entries close (HK\$185,000)	-	6 pm HK time	Monday	24 November 2014
Selections Announcement	-		Wednesday	26 November 2014
Declarations to run (HK\$185,000)	-	8 am HK time	Thursday	11 December 2014
Official Barrier Draw	-		Thursday	11 December 2014